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 Forældrerepræsentanter: 

Niels Bjørn Warring 

(Formand) 

Daniel Schjerning  

Mette Kjær Petersen  

Rie Neumann 

Mike Normann Budek 

Jesper Zacho 

Lars Ejerdahl 

 

Eksterne repræsentanter:  

 

Suppleanter: 

Nynne Helms Grandjean  

 

Elever:  

Jonas 

 

Medarbejdere:  

Hanna Jönsson 

Lise Raymond 

 

Skoleledelse: 

Pernille Holmberg 
Bjarke Holm 

 

Afbud:  

Daniel 

Bjarke 

Lars Ejerdahl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Mødele

der 

Niels 

   Referent: Karen Asholt 
 

 

Ca. tid Pkt   Referat        

17.00 0 Præsentation af 

pædagogisk leder og 

afdelingsleder 

Præsentation af de to nye 

ledere, samt 

bestyrelsesmedlemmerne. 

17.25 1 Godkendelse af 

dagsordenen 

 

Dagsordenen godkendt 

17.30  Fagfornyelsen 

 

Timetalsplanen 

Valgfag 

 

Tværfaglighed/praksisfagl

ighed 

PH orienterede om status for 

arbejdet med fagfornyelsen. Der 

mangler stadig afklaring for 

rammerne i SBU. 

Problematik om skoledagens 

længde præsenteret. Skolen 

ønsker øget mulighed for to-

voksen-timer.  

Bestyrelsen afventer udmeldinger  

fra politikerne. Der bakkes op om 

kortere skoledage, hvor det giver 

mening. Hvis skoledagen kortes 

af stiller det større krav til indhold i 

SFO’en. 

Drøftelse af juniormesterlære. 

PH fremlagde ændringerne i 

timetalsplanen, herunder 

valgfag. Himmelev tilbyder en 

række lokale valgfag, som 

eleverne skal vælge, ud over det 

praktisk-musiske valgfag. 

Ungdomsskolen tilbyder frivillige 

valgfag. 

Når lærerne er fordelt på 

valgfagene får eleverne 

mulighed for at prioritere 

valgene. 

Skolen ønsker, at fortsætte med 



projektopgaven. Det er der 

opbakning til i bestyrelsen. 

Der planlægges med minimum 

tre tværfaglige uger pr. årgang 

pr. år. 

Der åbnes for mulighed for at 

placere klassemødet fleksibelt, 

dog med fælles aftaler på 

årgangen. Det er vigtigt at afsæt 

for valget bliver klassens trivsel. 

 

17.45 2 Det videre arbejde med 

principperne 

 

Princip for skoledagens 

længde og organisering 

 

Princip for lejrskoler, 

hytteture og ekskursioner 

 

Bilag: Er sendt ud tidligere 

og I har dem som 

papirudgave 

 

Punktet om skolebestyrelsens 

tilsyn skal skrives ind i afslutningen 

af alle principper. 

 

Elevernes trivsel:  

Der kan evalueres på 

trivselsmålingerne og få adgang 

til udvalgte handleplaner. Tilsynet 

tilføjes årshjulet. Bemærkning om 

at tilsynet også kan handle om 

andet end karakterer.  

 

Forældremøde:  

Det faglige indhold tilføjes 

sammen med trivsel, dog ønsker 

bestyrelsen ikke en gennemgang 

af klassens årsplan. Beskrivelse af 

at forældremøderne indeholder 

skolens overordnede visioner for 

skolen, faglig orientering, samt 

klassens trivsel. 

 

Generel drøftelse af skolens 

arbejde med klassernes trivsel, 

herunder med elever med 

skolefravær. 

 

Skoledagens længde: 

Lise og Mette har udarbejdet 

input til opdatering af princip. 

 Ønske om en bemærkning 

om spisevaner og gode 

rammer for spisning. 

Mulighed for inddragelse 

af elevrådet. 



 

 Meningsfulde pauser 

Lise og Mette laver forslag til nyt 

princip. 

PH orienterede i forlængelse af 

dette punkt om ændring af 

ringetider. 

 

Lejrskoler:  

Det skal fremgå at der er to 

lejrskoler, men ikke hvornår.  

Antallet af ture skal besluttes ud 

fra et helhedsorienteret blik på 

den samlede økonomi, klassens 

trivsel, samt effekterne for den 

resterende organisation. OBS på 

fordeling af indholdet på turene, 

således at forskellige fag 

tilgodeses, samt at turene 

fordeles ligeligt på årgangene. 

Pernille og Karen laver udkast til 

drøftelse. Elevrådet inddrages. 

 

18.20 3 Forretningsordenen 

 

Forretningsordenen skal 

revideres 

Bilag 

Udskydes 

18.40 5. Meddelelser og 

orienteringer 

 

Nyt fra SBU (fast punkt) 

Orientering om 

fondsansøgninger.  

OBS på meldinger om hårdt 

klassemiljø. Såfremt 

bestyrelsesmedlemmer kontaktes 

af enkelte forældre skal der 

henvises til at man kontakter 

skolens ledelse. 

Spørgsmål til skolens 

talentstrategi. Lise fremlægger 

indhold på maj-mødet. 

18.55 6. Evt. og punkter til 

kommende møder 

Intet 



- Arbejdet med science og 
talenter 

- Fagfornyelsen 
- Status på mellemformer 
- Temauger, bliver de evalueret 
- Digital adfærd mv. 
- Arbejdet med de kreative 

fagområder 
- Revision af forretningsordenen 

 

 

Niels Warring     Pernille Holmberg 

Formand for skolebestyrelsen    Skoleleder  
 

Årshjul 

August Tilsyn 

  

September  

  

Oktober  

Budget og høring  

  

November  

  

December  

  

Januar  

Regnskab  

  

Marts  

Temauge/tværfaglighed  

  

Maj  

Status på mellemformer  

Talentstrategi  

Juni   

  

  

  

  



  

  

  

  

  

  

  

  

 


